

**Närvarande:**

Lars Henriksen, Ordförande  
Lars Håkansson, Kassör  
Lina Falk, Sekreterare  
Barbro Wettersten, vice ordförande  
Sofie Nilsson, suppleant  
Jan Larsson, adj. Kansliet, varpakonsulent



## **Protokoll fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2020-08-10**

### **§ 1. Mötets öppnande.**

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte. Ett extra varmt välkomnande till Sofie Nilsson som var inbjuden till kvällens sammanträde.

### **§ 2. Fastställande av dagordning.**

Mötet fastställde dagordningen.

### **§ 3. Protokolljustering. Protokoll 2020-06-10.**

Protokollets beslut gicks igenom.

Mötet beslutade att godkänna protokollet.

### **§ 4. Skrivelser**

Ny förening. Riksförbundet Rörelsehindrade Barn & Ungdom Gotland(RBU)

Postlistan godkändes och lades till handlingarna.

Åtgärdslistan godkändes.

### **§ 5. Licenser/Övergångar**

- Benny Broberg, Fårö IF till Södertälje VK
- Anders Johansson, Fårö IF (-55) till Södertälje VK
- Sylve Gillerfors, Banda VK till Wisby BK

VU önskar följande kastare ett lycka till i den nya föreningen.

### **§ 6. Rapporter.**

#### **Ordförande**

- Teams-möte med RF 12 Juni
- Teams-möte med RF 24 Juni
- Årsmöte med sportlotteriet 30 Juni (Rapporterat till VU)
- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets årsmöte 2 Juli

- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets konstituerande/kick-off möte
- Klar med "Henriksen frågor" till Nabben nr 3/20
- Klar med "Ledaren" inför Nabben nr 3/20
- Löpande arbete

#### **Sekreterare**

- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets årsmöte 2 Juli
- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets konstituerande/kick-off möte 2 Juli

#### **Vice ordförande**

- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets årsmöte 2 Juli
- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets konstituerande/kick-off möte 2 Juli
- Diskussion med Sofie Nilsson angående arbete i ungdomsgruppen
- Diskussion med Oliver angående arbetet i ungdomsgruppen

#### **Kassör**

- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets årsmöte 2 Juli
- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets konstituerande/kick-off möte 2 Juli
- Beställt blommor till Thomas Carlssons begravning den 5:e Augusti
- Gjort en sammanställning av inbetalda licensavgifter för året och skickat till Jan Larsson
- Har tagit ut balans- och resultaträkning per 2020-07 som bifogas dagens möte

#### **Sofie Nilsson**

- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets konstituerande/kick-off möte
- Arbetat med kommande SM

#### **Varpakonsulenten**

##### **Har gjort:**

- Deltagit på RF-möte med projektet "Idrott för äldre"
- Deltagit på teams-möte med Patrik Oscarsson och Lars Henriksen inför SVF förbundsmöte
- Deltagit på teams-möte RF/SISU Gotland, information om Adobe program till kanslidatorn
- Teams-möte med RF, stödpaket IF/SF med Lars Henriksen 12 Juni
- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets årsmöte
- Deltagit på teams-möte, Svenska Varpaförbundets konstituerande/kick-off möte
- Arbetat med ny digital licenshantering på Idrott Online med Jan-Inge Ahlgren 10 Juli
- Har köpt in alla medaljer till SM i Västergarn

**Ska göra:**

- Uppdatering av licenslistor
- Förbereda inför SM lottning med Lars Håkansson, Bernt Augustsson och Jan-Inge Ahlgren
- Möte med RF/SISU Gotland angående hur vi ska få in fler pärföreningar till SVF

**§ 7. Tävlingsfrågor**

Inget nytt.

**§ 8. Valberedningen**

Inget nytt.

**§ 9. Nabben**

Nabben nr 3 bör komma i brevlådorna i slutet av september. Manusstopp den 1 september.

Samtliga från VU bör skriva minst 1 artikel.

**§ 10. Internationellt**

Inget nytt.

**§ 11. Ungdom/utbildning**

Inget nytt.

**§ 12. Förbundsmötet**

Inget nytt.

**§ 13. Svenska Mästerskapen**

SM i Västergarn (Föredragande Sofie Nilsson)

Tävlingen kommer att arrangeras publikfritt.

133 deltagare (varav 37 ungdomar) är hittills anmälda.

Invigning kommer att ske både under fredagen och lördagen.

VU **beslutade** att ungdomar som kastar sitt sista år som ungdomar och därmed nästkommande år går upp i juniorklassen bör uppmärksammas från SVF. Uppvaktningen kommer i år att ske i samband med SM i Västergarn.

VU **beslutade** att de kommer uppmärksammas i form av en liten gåva samt att SVF bjuder på licensavgiften första året i juniorklassen.

VU **beslutade** att Sofie Nilsson och Jan Larsson får i uppdrag att sammanfatta en skrivelse som ska delas ut i samband med uppvaktningen.

VU **beslutade** att ungdomsgruppen får i uppdrag att hålla i denna uppvaktning samt ansvara för att en utvärdering sker.

#### § 14. Övriga frågor

##### Varpakonferens 26 september, Visby kopparsvik

VU beslutade att varpakonferensen i Visby Kopparsvik den 26 september ställs in.

##### Höstkonferens, Stockholm Hotel C 20-22 november

Beslut angående om höstkonferensen blir ett fysiskt möte eller ett möte via teams tas på nästkommande VU-sammanträde.

##### Ungdomspriser på SM-tävlingar

Angående skrivelse daterad 190722 angående att SVF bör se över ungdomspriser på SM-tävlingar.

VU beslutade att ungdomsgruppen får se över priserna till ungdomsklasserna på SM-tävlingar.

#### § 15. Nästa VU möte 10 september 2020

Nästa möte den 10 september. Mikael Nilsson inbjuden.

#### § 16. Mötets avslutning.

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet.

10 Augusti 2020

Ordförande Lars Henriksen



Sekreterare Lina Falk

